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 Бакир Изетбеговић, бошњачки члан Председништва БиХ, истакао је нема потребе да он
путује у Бањалуку, како би се разговарао са представницима РС, јер то може да уради и
телефоном или маилом.

  - Све је почело од тога да прецизирамо садржај механизма координације. За страну
коју представља Додик је неприхватљиво да се одлуке доносе без њих. Ту смо тражили
неки пресек и компромис. Приближили смо ставове, а онда се без потребе то изнело у
јавност; где ће се сести, на којем нивоу, какав ће бити састанак – рекао је Изетбеговић
за Н1.   

Бакир је истакао да ФБиХ никога не уцењује, те да је аранжман са ММФ  рађен на
основу реформске агенде.

  

- Механизам координације је потребан свакоме у овој земљи, тако и страни коју
представљају Додик и Цвијановић. Јако смо близу ономе што је прихватљиво и што
отвара могућности свима -  истакао је Изетбеговић.
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Изетбеговић је рекао да је спреман разговарати о свему са Додиком, али да он изазива
конфликте који њему помажу да добије гласове код одређеног дела гласачког тела у
РС.

  

-  Најсиромашнији пензионер у Европи живи у РС, то није требало бити тако. Сви смо
могли далеко напредовати у свему да није деценијског деловања Додика – додао је
Изетбеговић.

  

(Н1)
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